

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 12-07-2026 10:54:10 AM Subject: Board of Directors Resolutions	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن التاريخ: 12-07-2026 10:54:10 AM الموضوع: قرارات مجلس الإدارة
Subject: Board of Directors' Resolutions at Its Meeting Held on 09/07/2026 With reference to the above subject, and pursuant to the Instructions for Disclosure of Issuing Companies, Accounting Standards and Auditing Standards of 2004 and its amendments, as well as Article (137) of Companies Law No. (22) of 1997 and its amendments, we would like to inform you that the Board of Directors of Gulf Insurance Group – Jordan resolved at its meeting held on 09/07/2026 to update the matrix of authorized signatories on behalf of the Company, as per the attached	الموضوع: قرارات مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2026/07/09 بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاء بأحكام تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها، وأحكام المادة (137) من قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 وتعديلاته، فإننا نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن قد قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 2026/07/09 تحديث مصفوفة صلاحيات المفوضين بالتوقيع عن الشركة، وذلك حسب المرفق.
09-07-2026	09-07-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayat Dawas	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayat Dawas